SUBSTANTIAL INTERESTS IN THE SHARES CAPITAL OF THE COMPANY

As at 30th September, 2003, the following substantial shareholders' interest were recorded in the register required to be kept by the Company under Section 336 of the SFO as holding 5% or more of the issued share capital share capital of the Company:

於本公司股本中擁有的重大權 益

於二零零三年九月三十日,按照本公司根據證券及期貨條例第 336條 須予備存之登記冊所記錄,下列主 要股東於本公司已發行股本中持有 5%或以上權益:

Number of Ordinary Name 姓名	Approximately Shares Held 所持的普通股數目	Shareholding 概約股權百分比
Optimist International Ltd.	1,940,826,660 (see note 1 on page 7) (見第 7 頁之附註 1)	35.10%
Ngo Cheng Long 吳靜浪	500,000,000 (Note 1) (附註 1)	9.04%

Note:

 Mr. Ngo Cheng Long is the beneficial owner of the shares.

Save as disclosed above, as at 30th September, 2003, the Company is not aware of any other registered substantial shareholder who holds 5% or more of the issued share capital of the Company.

PURCHASE, SALE OR REDEMPTION OF THE COMPANY'S LISTED SECURITIES

Neither the Company nor any of its subsidiaries has purchased, sold or redeemed any of the Company's listed securities during six months ended 30th September 2003.

附註:

1. 吳靜浪先生為股份實益擁有人。

除上文所披露者外,於二零零三年 九月三十日,本公司並不知悉有任 何其他已登記之主要股東持有 5% 或以上本公司已發行股本。

購買、出售或贖回本公司之上 市證券

本公司及其任何附屬公司於截至二零零三年九月三十日止六個月內概無購買、出售或贖回本公司任何上市證券。